

Title (en)

Guiding device for a drawer with double extensible guide

Title (de)

Vollauszugsführung für Schubladen

Title (fr)

Dispositif de guidage de tiroir à glissière double

Publication

EP 0820712 A2 19980128 (DE)

Application

EP 97112798 A 19970725

Priority

CH 186896 A 19960726

Abstract (en)

The drawer rail (3) is fixed on both sides to the drawer (22) and the body rail (1) is fitted on two opposite inner walls (11) of a furniture body accommodating the drawer. A middle rail (2) is fitted between the drawer and body rails. The body rail is U-shaped, whereby one arm is formed as installation edge for fixture to the body inner surface and is connected with the second rail of the U-shape, which is formed as a vertical bearing wall, by a horizontal running surface (14). The bearing wall on its outside turned away from the body inner wall has two rollers (8) and on its upper end has a further horizontal running surface (15), which has a vertically downwardly facing edge.

Abstract (de)

Eine Vollauszugsführung für Schubladen, die eine an der Innenseite (11) eines Korpus befestigbaren Korpussschiene (1k), eine Mittelschiene (2k) und eine an der Schublade (22) befestigbaren Ladenschiene(3k) umfasst, weist jeweils wenigstens eine in bezug auf jede dieser Schienen ortsfest gelagerte Rolle auf. An der Ladenschiene (3k) und/oder an der Mittelschiene (2k) ist wenigstens eine Rolle gelagert, die in direktem Eingriff mit der Korpussschiene (1k) steht. Die der Korpussschiene (1k) zugeordnete, ortsfeste Rolle ist dabei eine reine Stützrolle (9k), die in direktem Eingriff zur Ladenschiene (3k) steht und die - in eingebautem Zustand der Vollauszugsführung in bezug auf die Korpusfront - im vorderen Bereich der Korpussschiene (1k) gelagert ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 88/10

IPC 8 full level

A47B 88/493 (2017.01)

CPC (source: EP)

A47B 88/493 (2016.12)

Cited by

CN110296148A; AT13532U1; EP1470770A1; CN102724898A; JP2013518621A; AT509366B1; EP3298928A1; US7597413B2; US8430567B2; WO0059343A1; WO2011094772A1; WO2011094771A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0820712 A2 19980128; EP 0820712 A3 19990407; EP 0820712 B1 20010530; AT 5334 U1 20020625; AT E201575 T1 20010615; CH 690813 A5 20010131; DE 59703648 D1 20010705; ES 2157502 T3 20010816

DOCDB simple family (application)

EP 97112798 A 19970725; AT 5232001 U 20010702; AT 97112798 T 19970725; CH 186896 A 19960726; DE 59703648 T 19970725; ES 97112798 T 19970725